



華語巨星歌唱比賽報名表

Sino Super Star Application Form



注意事項 Remarks

歌唱大賽 報名簡章

- 請填妥表格后參加試音以及出示有效證件/相片
- 報名時間：即日起至 7 月 28 日
- 報名方式：QR Code, AM1480 FB, NYAM1480.com 網頁 電郵信箱：請 email 表格至 sinosuperstar@mrbi.net 試音現場報名
- 報名費用：全免 - 參賽資格：凡年滿 18 歲或以上 均可報名參賽

試音日期：2024 年 7 月 13 日 (六) - 試音時間：2pm - 5pm (當天下午 1 點至 4 點必須完成報到)

試音地點：NY Vybes 紐約氣派 - 109 Mulberry Street Chinatown NY

試音日期：2024 年 7 月 14 日 (日) - 試音時間：2pm - 4pm (當天下午 1 點至 4 點必須完成報到)

試音地點：66 Club 星秀場 - 815 66th Street Brooklyn NY 11220

試音日期：2024 年 7 月 20 日 (六) - 試音時間：2pm - 5pm (當天下午 1 點至 4 點必須完成報到)

試音地點：9 plus KTV & Party - 136-28 39th Ave Flushing NY

試音日期：2024 年 7 月 21 日 (日) - 試音時間：2pm - 5pm (當天下午 1 點至 4 點必須完成報到)

試音地點：Shokunin 匠燒日式燒肉自助餐廳 - 952 60th St, Brooklyn

試音日期：2024 年 7 月 28 日 (日) - 試音時間：1pm - 3pm (當天下午 12 至 2 點必須完成報到)

試音地點：The United Vocal Music Group Inc 聚聲堂 - 6020 3rd Ave, Brooklyn

試音日期：2024 年 7 月 28 日 (日) - 試音時間：6pm - 8pm (當天下午 5 點至 7 點必須完成報到)

試音地點：101 KTV Bar and Lounge - 135-25 Northern Blvd Flushing NY

聯絡方法/Contact Information:

WeChat: 纽约华语真好听 電郵 /Email: sinosuperstar@mrbi.net AM1480 FB, NYAM1480.com 網頁

地址/Address: 40 Exchange Place, #1010 New York, NY, 10005 電話/Tel: 212-431-4300

主辦單位: 紐約華語廣播 AM1480, AM1380, 華語電視, 牛電視 支持單位: 英皇娛樂 EEG



華語巨星歌唱比賽報名表

Sino Super Star Application Form

Contest Information/ Singing Contest Registration Instructions

- Please complete the form and present valid ID/photo to attend the audition.
- Registration time: from now until Jul 28st 7:00 pm. Late registration will not be accepted.
- Registration method: QR Code, NYAM1480.com (website) / AM1480 FB

Email: sinosuperstar@mrbi.net / Registration at the audition site

* Registration fee: Free

- Eligibility: Anyone aged 18 and up can register to participate.

- Audition date:

July 14, 2024 (Saturday)/July 15, 2024 (Sun)/ July 20, 2024 (Saturday)/July 21, 2024 (Sunday)/July 28, 2024(Sunday)

- Audition time:

2pm – 5pm (Must register between 1pm and 4pm on the same day)

(7/28 Sunday – 1pm-3pm and 6pm-8pm – 2 separate locations)

- Audition location:

NY Vybes - Chinatown/66 Club - Brooklyn/9 plus KTV & Party – Flushing/Shokunin – Brooklyn

The United Vocal Music Group Inc – Bklyn / 101 KTV Bar and Lounge

Registration instruction

1. Competition song: Cantonese or Mandarin song of your own choice, the song time limit is 3 to 5 minutes.
2. There are 5 or 6 stages in total. In each stage, contestants will be selected to advance to the next round based on their performance.
3. The winners of the preliminaries will advance to the semi-finals, and 10 will be selected from the semi-finals to enter the finals.
4. Those who fail to advance in semi-finals can participate "Revival Tournament" and have a chance to advance to the finals.

報名須知：

1. 比賽歌曲：自選只限國粵語，演唱時間為 3 至 5 分鐘
2. 比賽共 5 或 6 場，每場比賽會按表現選出晉級參賽者
3. 預賽勝出者進入準決賽，準決賽選 10 個進入決賽。
4. 在準決賽中未能晉級者可參加「復活賽」，有機會再晉身決賽。



華語巨星歌唱比賽獎品



冠軍: 英皇娛樂 - 歌星試音機會

長榮航空公司 EVA Air - 來回紐約香港機票一張

現金獎 \$3000 元 / 冠軍獎杯/獎狀各一份

亞軍: 現金獎 \$2000 元 / 亞軍獎杯/獎狀各一份

季軍: 現金獎 \$1000 元 / 季軍獎杯/獎狀各一份

觀眾最喜愛巨星大獎: 現金獎 \$800 元 / 獎杯 或 獎狀一份

最佳造型/台風獎: 現金獎 \$400 元 / 獎杯 或 獎狀一份

網絡人氣大獎: 現金獎 \$400 元 / 獎杯 或 獎狀一份

Prizes for Sino Super Star

Champion: Emperor Entertainment singer audition consent form

Eva Air - A round-trip Flight ticket from New York and Hong Kong

Cash Prize \$3,000

One championship trophy/certificate each

Runner-up: Cash Prize \$2,000 / One runner-up trophy/certificate each

Second Runner-up: Cash Prize \$1,000 / Third place trophy and certificate each

Audience Favorite Super star: Cash Prize of \$800/trophy and/or certificate

Best Look/Best Stage Performance Award: Cash Prize \$400/Trophy and/or Certificate

Internet Popularity Award: Cash prize of \$400/trophy and/or a certificate

